
 
 

 

Referat af bestyrelsesmøde i Værkstedet 3-6-2024 
 

Til stede: Asger, Karsten, Ruben, Holger, Susanne, Gorm, Peter, Thomas 

Afbud: Eigil 

 
1. Godkendelse af dagsorden. Ok 
 
2. Godkendelse af referat. OK 
 
3. Nyt fra kommunen ved Thomas. 
Thomas oplyste han går på fuld tid nu. Dette blev hilst med glæde. 
Ditte (Thomas chef) har sagt stillingen op pr. 1/7.  
Oplyste at man har søgt bistand såvel juridisk og pædagogisk ifm. eksklusion af 
medlemmer. (Fremtid) 
Rundvisning om tirsdagen: Kommende medlemmer SKAL have adresse i Aarhus 
kommune. 
Nye kommende medlemmer i KNIVKLUBBEN (Det Østjyske Knivlaug) kan optages efter 
møde med en fra Knivkubben og efter introduktion og rundvisning. 
 
4. Nyt fra afdelingerne. 
Ovnrum: Der er blevet taget prøver af loftet.  
Ruben: 2 Rundsave. Der arbejdes på deres endelige placering. Ansvar: Ruben og Holger. 
Asger: Stilede spørgsmål vedr. medlemmers ekstra store forbrug af sliddele, gas og ilt og 
etc. 
Hvornår er det rimeligt at medlemmet er (med) betaler af forbrug og sliddele ? 
Bestyrelsen har træffetid om tirsdagen 1100-1200 og Rundvisning kl. 1000. 
 
5. Husorden. 
Rettelser til samme sender Susanne til Eigil.  
Vi vil prøve og præsentere den i de forskellige afdelinger. 
 
6. Sommerudflugt til SØBY brunkulslejerne. 
Vedtaget der arbejdes på en bustur den 27-8. 
Susanne laver et opslag, og der kan max. komme 80 personer med.  
Se opslaget i den kommende tid. 
Tilmelding bliver ved personlig fremmøde, og det er kun for medlemmer. 
 
7. Lukketider. 
Ugerne 29-30-31 er værkstedet lukket. 
 
9. Mandefestival på Folkestedet den 12-6 kl. 1200 til 1800 
Værkstedet får en bod fra 1200 til 1500. 
Ansvar: Peter hjælper med at køre div. udstyr til stedet. 
Holger og Kofoed ser om vores film kan fungere på standen. 
 
10. Thomas tager billeder af bestyrelsen. 
Hænges op på opslagstavlen i stueetagen. 
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Endvidere vil vi gerne have billeder af personer der vil tage lidt ansvar i de forskellige 
afdelingerne. 
 
11. Eventuelt. 
Mappe med nye medlemmers indmelding (Oplysninger) i A4 format lægges i vores 
plastfolie. 
Drejerum: Problemer med for mange brugere på de forskellige stikkontakter.  
Hvad koster det at trække mere kapacitet til stedet ? 
Økonomi ? Peter oplyste det er fornuftig ud. Vi har penge "på lommen" 
 
Næste bestyrelsesmøde er den 12-8. 
 
4-6-2024 
Sekretæren 
Asger Egelund 
 


